

## **VIDEO SUBTITLES**

Topic : 流動電訊裝置規定

Mobile Telecommunications Device Regulation

### **Chinese Subtitles:**

由 2026 年 1 月 25 日起

駕駛時不可放置多於兩部流動電訊裝置

裝置的屏幕對角長度不可超過 19 厘米

流動電訊裝置包括流動電話、平板電腦或手提電腦

裝置不能阻礙司機目視道路及交通情況的視線

違反上述規定的司機最高可判處罰款 2,000 元

為免在駕駛時分心

切勿使用流動電訊裝置用作收看影片、閱讀或發送短訊等

切勿手持流動電訊裝置或將這些裝置放於頭與肩膀之間

若要使用流動電訊裝置

司機可請乘客代勞或停泊在合適地方

謹記時刻專注駕駛

## **English Subtitles:**

Starting from 25 January 2026

Not more than two mobile telecommunications devices must be placed when driving

The diagonal length of a device's screen must not exceed 19 cm

Mobile telecommunications devices include mobile phones, tablet computers or laptop computers

The devices must not obstruct the driver's view of the road and traffic

Drivers contravening the above requirements are liable to a maximum fine of \$2,000

To avoid distraction when driving

Do not use mobile telecommunications devices for watching videos, reading or texting etc.

Do not use any mobile telecommunications device by holding it in hand, or holding it between head and shoulder

If using a mobile telecommunications device is required

Driver can ask a passenger for help or stop in an appropriate place

Remember to drive attentively at all time